
Bc. Petr Šimák 

starosta 

Město Horní Planá 

Náměstí 54, Horní Planá 38226 
 

zasláno e-mailem na starosta@horniplana.cz 

V Klatovech, 15 března 2023 

Vážený pane starosto,  
 

Mluvili jsme spolu již na únorovém zastupitelstvu, kam jsem dorazil s manželkou. Přestože je od nás k 

Vám 120 km, jsem ochoten kdykoli vyrazit a udělat vše možné proti záměru caravanového parkoviště-

campingu. 
 

1. Když jsme si pořizovali před 3 roky chatu v osadě Hory, v místě, do kterého jsme se zamilovali, netušíli 

jsme, že by mohla někoho napadnout taková nehoráznost. 
 

2. Osadníci Hor mají letité problémy s vodou, které se částečně podařilo vyřešit opravou napojení na 

soukromý vodovod užitkové vody.(Díky vstřícnosti majitele, pana Jungwirtha) 
 

3. Od vybudování soukromé studny nás zrazoval Hydrologický průzkum Čes.Budějovice, který 

předpokládá narušení hladiny u stávajících majitelů studní, kteří by měli souhlasit s instalací měřících 

zařízení, a v případě poklesu hladiny nemusejí souhlasit s novým odběrem. 
 

4. Doprava z Perneku do Hor probíhá po úzké vozovce pro 1 automobil.(podobné spíše 

cyklostezce).Vyhýbání je možné jedině po 1/2 km couvání. Jaká bude situace při střetu Traktoru s 

obytným vozidlem? Kdo bude couvat ? Při výjezdu z Perneku do Hor stále chybí dopr.značka Slepá 

ulice, už proto, že z Hor do Nové Pece je zákaz vjezdu bez povolení, kterých je i teď poměrně hodně.... 
 

5. Umístění parkování má být cca 10 m od kruhového cvičiště koní, které je dávno vybudované a užívané. 

Co budou dělat koně, až si caravanisté začnou "přitápět motory"? 
 

7. Provoz campu musí někdo celoročně řídit, kontrolovat ohniště, případný hluk, vyprazdňovat 

oddimenzovanou jímku.Provozovatel musí dodržovat hygienické normy, certifikovanou vodu a pod. 

Tudíž musí někde bydlet- sídlit, což je v projektu opomenuto Caravanisté si přijedou zbavit se splašků 

a natočit vodu. 
 

8. Na stavebním povolení, které mám k dispozici mi scházejí souhlasné podpisy dotčených přímých 

sousedů, což je zneplatňující fakt. 

 Monika Holá je zastupována projektantem i místostarostou v jedné osobě, což křičí samo..... 

 Dopravu přes veřejné pozemky na caravanová stání někdo povolil či odsouhlasil? 

 Tzv. veřejné osvětlení, tedy světelný smog, bude platit kdo? 

 Provozovatel bude ručit za noční klid ? 

 Využití pozemku č.345/200 až na hranici pozemku je v rozporu se stavebním zákonem. 
  

9. Hned druhý den po únorovém zastupitelstvu byly pováděny pokusné vrty Hluk a prach samozřejmosí). 

Mnoho stromů poraženo (dokumentaci mám). 
 

10.Nedovedu si představit, že soukromá, po léta udržovaná pláž panem Schramhauserem, by měla sloužit 

nájezdníkům a podnikatelúm, kteří chtějí na tomto soukromém místě parazitovat, eventuelně proháhět 

své rotvajlery. O nevhodnosti umístění parkoviště už bylo řečeno hodně, a já považuji tento záměr jako 

arogantní gesto zejména vůči panu Dvořákovi. 
 

Na závěr bych Vám chtěl sdělit, že jako člověk, který v Zastupitelstvu a radě Města Klatov pracoval 20 

roků, cítím, že tento neekonomický a nehorázný projekt, kdy investice a zisky se nikdy nevyrovnají, múže 

mít také důvod, dotaci, která bývá na takové projekty vyhlášena. Dotace, na které vydělají projektanti, 

firmy, ale rozhodně ne lidé, kteří v oblasti žijí. 

 

Děkuji za pochopení a vstřícnost. 

 

téměř celoroční uživatel nemovitosti  ev.č.25 v Horách 

Aleš Buriánek 
Kličkova 54 /V. Klatovy 339 01 

tel.602 837376,  

burianek.ales@tiscali.cz 
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